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)From: 5.1.2e

Sent: Fri 9/11/2020 6:51:16 AM

Subject: RE: update + vragen quarantaine ondersteuning

Received: Fri 9/11/2020 6:51:17 AM

Het is gedaan op basis van verwachting bij aanbieders en de inhaalzorg in de zomer. Die is minimaal, zomervakantie is

productie overigens altijd laag geweest in ondersteuning/jeugdhulp e.d.

We hebben ook nog wel gevraagd het goed toe te lichten. Maandag 12 uur komt het rapport.

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry com)

Datum: donderdag 10 sep. 2020 11:16 PM

Aan:INSERT) MEET 1s
Onderwerp: RE: update + vragen quarantaine ondersteuning

Maar weet je dan of er inhaalzorg is (het is nu pas september)?

van: INEENCEEC)EEE@ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 10 september 2020 23:12

Aan: 5.1.2e ) < 5.1.2 @minvws.nl>

Onderwerp: RE: update + vragen quarantaine ondersteuning

Ja klopt. Dat is ook meegenomen in het onderzoek.

Inhaalzorg 1s er niet of mimimaal.

Alleen bij jeugd een beetje (0,6 mln).

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: donderdag 10 sep. 2020 10:45 PM

Ann: NSNERER) CREE ics 11>
Onderwerp: RE: update + vragen quarantaine ondersteuning

Pas op, in die 144 aan voorschot zat ook stukje inhaalzorg niet alleen meerkosten

Verzonden: donderdag 10 september 2020 08:17

aan:[CENBCEinves 0>
Onderwerp: FW: update + vragen quarantaine ondersteuning

Kan ik hier nog iets in betekenen?

Gisteren hebben we voor belangrijk deel inzicht gekregen in meerkosten (onderzoek AEF) daar lijkt het voor dit jaar met

toegezegde bedrag te gaan lukken. BMaatschappelijke opvang is nog niet helemaal in zicht. Daar zit de grote klapper
(minimaal 30 mln) maar VO 0,33 mln, beschermd wonen 13,8mln, WMO overig 35,9 mln en jeugd 16.8 mln, vervoer is

niet inzichtelijk en lijkt niet tot meerkosten te leiden zo ook geen meerkosten voor WMO algemene voorzieningen.



189361

Er worden nog aanpassingen gedaan en mo volgt dus nog. Hier speelde ook de externe lokaties. Maandag komen de

definitieve cijfers.
Wellicht 1s eerder contact met AEF mogelijk?

Er 1s reeds 144 mln overgemaakt. Begreep 1k van [| EE Dit ljjkt dus voldoende. Wellicht dat daar nog wat ruimte

zit voor de quarantaine boxen?
De bedragen zijn realisatie tot juli en prognose tot en met september.

Ps. Ik kanje wat foto’s appen van de presentatie.

Grt

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

@minvws.nl>

1invws.nl>

Onderwerp: FW: update + vragen quarantaine ondersteuning

Dubbel
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